
Zápis č. 3/2016 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 3. 9. 2016 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jiří Juřena, Jaromír Zlámal,  

Hosté: za VV ČAST Zbyněk Špaček, Nikolas Endal, Jan Brothánek 

Nedostavil se: Karel Karlovský 

Místo konání: Sportovní hala UP Olomouc 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání    

2) Informace od vedení ČAST   

 Organizační řád ČAST 

 Registr ČAST  

3) Čerpání rozpočtu 2016 

4) Zpráva o činnosti marketingového manažera za 1. pololetí 2016 

5) Kontrola čerpání finančních prostředků z rozpočtu ČAST na základě vyúčtování 

faktur dodavatelů 

6) Vyjádření DR k dotazům pana Černoty 

7) Kontrola metodického pokynu pro tvorbu žebříčků v kraji Vysočina 

8) Různé 

 

 

PROJEDNÁNO: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 Úkol: A. Roubalová vypracuje zprávu o kontrole proplácení faktur za I. čtvrtletí 

2016 a předloží ji VV ČAST. (O: A. Roubalová) 

Závěr: úkol splněn. Viz dále samostatný bod. 

 Úkol: A. Roubalová požádá VV ČAST o vypracování Zprávy o činnosti 

marketingového manažera pana Tošenovského za 1. pololetí 2016, včetně 

finančního rozboru. (O: A. Roubalová) 

Závěr: úkol splněn. Viz dále samostatný bod. 

 Úkol: kontaktování předsedy ČMKV L. Ruzhy (O: J. Juřena) 

Závěr: úkol splněn, pan Ruzha byl kontaktován (e-mailem). 

 

 

2) Informace od VV ČAST  

 

a) Organizační řád ČAST 

 

 Dle sdělení předsedy ČAST Zbyňka Špačka se organizační řád stále připravuje. 

Dozorčí rada opakovaně upozornila na nutnost vytvoření tohoto dokumentu. 

 Úkol: A. Roubalová bude nadále vyžadovat vypracování organizačního řádu. (O: 

A. Roubalová) 

 

 



b) Registr ČAST 

 

 Dozorčí rada obdržela prostřednictvím předsedy ČAST Zbyňka Špačka Zprávu o 

stavu práce v Registru ČAST, kterou vypracoval předseda RIK ČAST Stanislav 

Dolejší. Ze zprávy vyplývá: 

 potřeba koordinátora, neboť práci na registru ztěžují nedostatky v komunikaci 

mezi jednotlivými složkami ČAST,  

 požadavek na nového programátora. 

 V souvislosti s tím dozorčí rada bere na vědomí případné navýšení rozpočtu 2017 

v položkách, které se budou týkat činnosti nového programátora.  

 Dozorčí rada se dále usnesla, že pro objektivní posouzení zprávy předsedy RIK ČAST 

je nutné vyjádření předsedy KR ČAST Tomáše Malíka a ředitele soutěží Jana 

Poledne.  

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat ke zprávě o registru předsedy RIK ČAST 

vyjádření předsedy KR ČAST a ředitele soutěží. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat od VV ČAST návrh na řešení registru. (O: 

A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 

 

3) Čerpání rozpočtu 2016 

 

 Dozorčí rada obdržela od Jana Brothánka čerpání rozpočtu ČAST k 30. 6. 2016 a od 

Nikolase Endala čerpání KVS ČAST k 31. 8. 2016, k nimž nemá žádné připomínky. 

 

 

4) Zpráva o činnosti marketingového manažera pana Tošenovského za 1. pololetí 2016, 

včetně finančního rozboru 

 

 Předseda ČAST Zbyněk Špaček zaslal dozorčí radě zprávu o činnosti marketingového 

manažera Martina Tošenovského z firmy Leemon s.r.o.. Na základě této zprávy a na 

základě zprávy o čerpání rozpočtu přijala dozorčí rada tyto závěry: 

 ke dni 30. 6. 2016 nejsou v rozpočtu ČAST zaúčtovány finanční prostředky, které 

pan Tošenovský získal pro ČAST, členové VV ČAST však ubezpečili členy 

dozorčí rady, že určité finanční prostředky pro ČAST již pan Tošenovský získal a 

budou uvedeny v aktualizovaném čerpání rozpočtu ČAST. 

 Celkové náklady ČAST na marketingového manažera za měsíce leden – červenec 

2016 činily 95.289 Kč, které by měly být kompenzovány finančním ziskem (viz 

výše). 

 Předseda ČAST Zbyněk Špaček přislíbil prezentaci o činnosti marketingového 

manažera, která proběhne v měsíci září 2016. 

 Předseda ČAST Zbyněk Špaček dále přislíbil vyhodnocení činnosti 

marketingového manažera ke konci roku 2016 a podle toho VV ČAST rozhodne o 

další spolupráci s panem Tošenovským v roce 2017.  

 Členové VV ČAST přislíbili úpravu smlouvy mezi ČAST a panem Martinem 

Tošenovským v souladu s připomínkami dozorčí rady. 

 Úkol: A. Roubalová ověří plnění závěrů, které se týkají marketingového 

manažera, ze strany VV ČAST a podá zprávu ostatním členům dozorčí rady. (O: 

A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 

 



5) Kontrola čerpání finančních prostředků z rozpočtu ČAST na základě vyúčtování 

faktur dodavatelů 

 

 Předsedkyně dozorčí rady Alice Roubalová provedla kontrolu účtování faktur všech 

dodavatelů ČAST za 1. pololetí 2016 a vypracovala zprávu, kterou dozorčí rada 

projednala a schválila. S nejdůležitějšími závěry kontroly byl seznámen předseda 

ČAST Zbyněk Špaček již na předchozím zasedání dozorčí rady, nyní obdrží písemnou 

zprávu. 

 Úkol: A. Roubalová předá písemnou zprávu o kontrole účtování faktur 

předsedovi VV ČAST Zbyňku Špačkovi a bude požadovat nápravu dle návrhů 

dozorčí rady. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Úkol: A. Roubalová vypracuje zprávu o kontrole proplácení faktur za 2. pololetí 

2016. (O: A. Roubalová, T: leden 2017) 

 

 

6) Vyjádření DR k dotazům pana Jana Černoty 

 

 Předsedkyně dozorčí rady Alice Roubalová obdržela od pana Jana Černoty dvě 

rozsáhlé e-mailové zprávy: 

 Dotaz k Dozorčí radě České asociace stolního tenisu - Rozdělení hráčů do RCM v 

sezóně 2015-16 

 Dotaz k Dozorčí radě České asociace stolního tenisu - Je nově stavěné Centrum 

reprezentace stolního tenisu zadáno v souladu se zájmy a potřebami talentované 

mládeže ČAST? 

 Vzhledem k tomu, že odpovědi na tyto dotazy nejsou v kompetenci dozorčí rady, 

projednala dozorčí rada oba rozsáhlé materiály pana Černoty se členy výkonného 

výboru.  

 Ihned po zasedání dozorčí rady sdělili členové dozorčí rady Alice Roubalová a 

Jaromír Zlámal vyjádření členů výkonného výboru k jednotlivým dotazům osobně 

panu Černotovi. 

 Výkonný výboru dále připraví k zaslaným dotazům písemné odpovědi, zašle je 

předsedkyni dozorčí rady a ta je přepošle panu Černotovi. 

 Dozorčí rada se dále v této souvislosti usnesla na provedení kontroly účtování nákladů 

na jednotlivá RCM/SCM. Kontrolou byl pověřen Jaromír Zlámal. 

 Úkol: A. Roubalová předá odpovědi výkonného výboru na dotazy pana Černoty. 

(O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Úkol: J. Zlámal provede kontrolu účtování nákladů na jednotlivá RCM/SCM. 

(O: J. Zlámal) 

 

 

7) Kontroly metodického pokynu pro tvorbu žebříčků v kraji Vysočina 

 

 Na základě několika podnětů od stolnětenisové veřejnosti navrhla předsedkyně 

dozorčí rady Alice Roubalová provedení kontroly dodržování článku 132. Soutěžního 

řádu ČAST v kraji Vysočina a to v souladu se Stanovami ČAST podle čl. 18. 1. a 18. 

2. c). Dozorčí rada předmět kontroly schválila a odsouhlasila pověření Alice 

Roubalové k provedení kontroly.  

 Úkol: A. Roubalová provede kontrolu dodržování článku 132. Soutěžního řádu 

v kraji Vysočina a podá zprávu dozorčí radě. (O: A. Roubalová, T: následující 

zasedání dozorčí rady) 

 



8) Vyjádření bývalého člena mediální komise Ivana Urbana na webových stránkách 

www.pinces.cz 

 

 Dozorčí rada vyjádřila před členy VV ČAST znepokojení v souvislosti s informacemi 

o fungování Mediální komise ČAST, které uvedl její bývalý člen Ivan Urban na 

webových stránkách www.pinces.cz.  

 Předsedkyně dozorčí rady navrhla v této souvislosti osobní schůzku s předsedkyní 

MK ČAST. 

 Úkol: A. Roubalová zorganizuje schůzku se zástupci dozorčí rady s předsedkyní 

MK ČAST Martinou Kučerovou. (O: A. Roubalová, T: následující zasedání 

dozorčí rady) 

 

 

9) Jednání DR ČAST 

 

 Další jednání Dozorčí rady ČAST v roce 2016 je předběžně plánováno na sobotu 17. 

12. 2016.   

 

 

 

V Olomouci dne 3. 9. 2016 

 

Zapsala: Alice Roubalová       

Ověřili: členové DR  

http://www.pinces.cz/

